



**الموضوع: لائحة نظام تسجيل المختبرات الخاصة**

**Subject: private laboratories system registration list**

Qatar Chamber of Commerce & Industry extends to you its best compliments and wishing you good health and wellness.

In reference to the letter from the GSO - GCC Standardization Organization (Standard & Metrology Department) about the subject above.

We would like to inform about the decree issued from the Minister of Municipality and Environment No. (356) of year 2017 to issue of private laboratories system registration list, as well as H.E decree No. (112) of year 2019 about the fees for that list.

You can get the list from the following link below: <https://bit.ly/2Y0KOsk>

For more information, please contact Standard & Metrology Department on phone:

- Engineer / Misaal Mohammed Alshaikh, Quality & Matching Department Director (Phone: 55888268)
- Mr. Faisal Omair Al-Naimi, Accreditation Department (55101019)
- Engineer / Ghada Murtada (phone: 66644766)

Best Regards,

تهدي غرفة تجارة وصناعة قطر اطيب تحياتها وامنياتها لكم بموفور الصحة والعافية.

بالإشارة إلى خطاب الهيئة العامة القطرية للمواصفات والتقييس (إدارة المواصفات والتقييس) بشأن الموضوع أعلاه.

يسرنا افادتكم بأنه قد صدر قرار وزير البلدية والبيئة رقم (356) لسنة 2017 بإصدار لائحة نظام تسجيل المختبرات الخاصة، كما تم نشر قرار سعادته رقم (112) لسنة 2019 بشأن الرسوم الخاصة بتلك اللائحة.

للحصول على اللائحة يرجى الدخول على الرابط

أدناه: <https://bit.ly/2Y0KOsk>

وللمزيد من الاستفسارات يرجى التواصل مع إدارة المواصفات والتقييس مع كل من:

- المهندس/ مشعل محمد الشيخ، مدير إدارة الجودة والمطابقة (هاتف: 55888268)
- السيد/ فيصل عمير النعيمي، قسم الاعتماد (هاتف: 55101019)
- المهندسة/ غادة مرتضى (هاتف: 66644766)

وتفضلوا بقبول فائق التقدير الاحترام ،،،

  
ع/ أحمد أبو ناهية

مدير إدارة العلاقات العامة والاتصال بالوكالة

Ahmed Abunahia

Head of Public Relation & Communication Department



/qatarchamber



/qatar\_chamber



/qatar\_chamber



/qcci

Alanoud Al-Fuhaid

نسخة إلى:  
مكتب المدير العام  
- إدارة العلاقات العامة والاتصال  
- المتابعة